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Protokoll fört vid kvartalsmöte med S A R K,  2007-06-26 
 
Plats: klubbstugan. 
 
Närvarande: SM6OEF, SA6AQD,  SM6MSB, SM6THE,  SM6TOB, SM6TOL, SM6YBY 
och SM6REA. 
 
 
1. Mötets öppnande 

ordföranden SM6OEF Bengt  öppnar mötet . 
 
 
2. Ekonomi 

Då –GQQ Sten inte kunde närvara informerar –TOL Kjell det ekonomiska läget:  
Plusgirot  22.118,-   bankkonto 2.695,- och handkassan 200,-. Inga större 
fakturor ligger obetalda vad gäller driftskostnader i nuläget. 

 
 
3. Styrelseinformation 

-OEF Bengt meddelar att hans avtalade möte med representant för Skövde 
Kommun, Henrik Berggren som var bestämt till den 21 juni inte blev av. 
Berggren fick någon form av förhinder. Syftet med mötet skulle varit skrivande 
av hyresavtal för repeatrar i Hållsdamms-masten. Bengt har dock ett muntligt 
löfte om att vi ska kunna påbörja arbetet när vi själva vill. 
Bengt redogör även för den information kommunen skickat ut som gäller en 
mässa på Valhall, ”Young Space”, den 12-13 oktober. Vi inväntar inbjudan i sig 
innan vi tar någon definitiv ställning till ett deltagande. 
 
Reparationen av kaminen hos Linds Villamurningar i Skövde är nu klar. 
Samtidigt hittade SM6PAG Olov en större begagnad variant som inköpts till ett 
pris av 500,-. Reparationen av vår mindre kamin kommer att sponsras av Sten –
GQQ. 

 
 
4. Samband 

Inget att rapportera. 
 
 
5. HF 

Den  FD4 Windomantenn som använts ett tag har nu bytts ut mot en Carolina 
Windom som utlånas på ”obestämd tid” av SA6AQD Magnus. 
 
 

6. Repeatrarna 
-TOB Bengt avser att så snart väder och övrig verksamhet tillåter, inventera och 
förbereda för installation i Hållsdamms-masten. Certifierade klättrare är via –
MDF Stefan vidtalade och de har lovat hjälpa till när vi ger klartecken. 
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7. VUSHF 

4 st yagis för 2 metersbandet skall beställas.Mötet diskuterar vilka modeller som 
är tänkbara. Ansvariga för exakt vilka som köps in är materialförvaltarna 
SM6THE och SM6MDF. Beställningen ska göras snarast möjligt. Vad gäller 
kranbilen kommer –THE Per att pejla läget med föraren om möjligheten att 
boka ett datum för nedtagning av antennerna från och med vecka 28. 

 
 
 
 
8. Övriga frågor 

-MSB Gilbert lägger fram önskemål om att vi ordnar en grillkväll vid stugan. 
Beslutas att så görs och att även Mariestads Amatörradioklubb inbjuds att vara 
med. Modellen blir ”knytis” och SARK ordnar med grillar och glöd, man tar 
själv med sig det man vill lägga på grillen och även dryck. Datum blir tisdagen 
den 31 juli.   
 
 

9. Ordföranden avslutar mötet. 
 
  
 
 

Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
 
 Kjell Andersson   Bengt Frykler 
 SM6TOL    SM6OEF 


